
PROTKOLL FÖRT VID BBVVO STYRELSE MÖTE 20240214 

Närvarande: Knuts Gunnar Hansson, Anders Nygårds, Niklas Sten, Anders Olars,Lars_Erik 

Jonsén,Lars Wenngren, Magnus Gellerstam, Kjell Nises,Thommy Gullås,Erik Röjås,Jonas 

Gruvris,Olle Laggar, Carina Lock, Ola Berglund ,Kalle Wallinder, Anders Kåks 

 

§22.Mötet öppnades Anders Kåks och Thommy Gullås valdes till att justera dagens protokoll. 

§23.Dagordningen godkändes. 

§24.Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§25.Siffrorna gicks igenom efter avslutad älgjakt vi har ca7/1000 ha kvar efter jakt. 

Ligger med som bilaga ”4 23/24”. 

§26.En fråga om styrelsens sammansättning har framkommit – förslaget är att dom som har 

ngn uppgift ska ingå i styrelsen då skall även tex medlemsansvarige,skjutbane ansvarig också 

ingå. 

Frågan får diskuteras lagen emellan vad dom tycker frågan tas upp på nästa möte igen. 

Om en ändring skall göras får det bli en årsmötesfråga. 

§27.Vi har fått en förfrågan från Länsstyrelsen om att arrendera 860 ha vilket innebär 17 

jakträtter. Calle har kollat med Stora och dom har inget att invända. Styrelsen beslutar att få 

ett kontrakt på arrendet för att sen upprätta regler med priser och vem vilka som får lov att 

arrendera. Förslaget är att ungdomar upp till 25 år som är skrivna på orten får arrendera. 

§28.Hemsidan skall uppdateras Anders Kåks pratar med Ulla-Britt som hade några förslag på 

förbättringar pratar även med Daniel Molander. 

§29.Styrelsen beslutade att föreningens vapen avvecklas. Lars Wenngren ordnar så att dom 

blir värderade. Efter värdering kan vi erbjuda medlemmar att köpa dom. 

Ammunition- Lars och Gunnar ansvarar för inköp (efter behov). Vi köper till det bästa priset 

som sedan endast medlemmar kommer att få köpa. 

§30.Skjutbanan-Markeringen fungerar inte. Lars kollar om det behövs en uppdatering eller 

om det kan vara ngt annat fel. Han kontaktar en person som kan som kan svara på detta och 

ge ett kostnadsförslag. 

§31.Övriga frågor Albin har ställt frågan om utbetalning av arvode som Gunnar talar om att 

det betalas ut i Maj.  

Saltstenar skall köpas in Gunnar har kollat priser och Biltema är billigast 65 kr/st eller 5 för 48 

kr/st. Gunnar köper in 200 st. 

För att stenarna skall hålla bättre så ska vi försöka sätta ett lock över. 

Jaktstig Åhedarna 9 Maj (Gunnar kollar så det inte krockar med ngn annan tävling). 



Carina skickar ut info till jaktledarna om rovdjursinventeringen. 

Nästa möte 10 april 18.30 Lenåsen. 

Mötet avslutas. 
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